
De VLP heeft met belangstelling kennis genomen van de 1e termijn van de overige fracties en de 
antwoorden hierop van Burgemeester en Wethouders.

Laten we beginnen met een antwoord op woorden van onze waarnemend burgemeester betreffende 
het communiceren met onze inwoners. Er wordt gesuggereerd dat wij, als zijnde de VLP, het gesprek 
met onze burgers niet meer willen voeren. Wat een vreemde constatering. U hebt het over een 
samenspel van halen en brengen. Wij hebben het over halen, brengen, uitvoeren en realiseren. Die 
twee laatste woorden missen wij in uw verhaal. 

Als VLP hebben wij nadrukkelijk gevraagd naar een taakstellende begroting in het sociaal domein 
waarbij niet aan de kwaliteit van de zorg getornd mocht worden. We betreuren het dat de wethouder 
maar ook de overige fracties niet bereid zijn om een taakstelling aan te brengen in dit domein. Zoals 
we in de 1e termijn hebben aangegeven vinden wij dat dit noodzakelijk is mede gelet op de huidige 
financiële situatie. Wij kunnen niet uitleggen dat de Gemeente Beesel geen taakstellingen hoeft uit te 
voeren terwijl dit in de gemeenten rondom ons overal plaats vind. Is dit een vorm van 
struisvogelpolitiek bij de anderen? Als VLP wachten we uitkomst van de visitatiecommissie af en 
zullen we onze verdere acties hierop afstemmen.

De VLP is van mening dat het aannemen van een controller op dit moment te prematuur is. Wij zijn 
nog steeds niet overtuigd van nut en noodzaak, andere mogelijkheden samen met omringende 
gemeenten en zijn op dit moment ook geen voorstander van een halfslachtige oplossing in de vorm 
van inhuur en/of een contract voor bijvoorbeeld 16 uur. Uit navraag leert dat we nu de overtuiging 
hebben dat de inkoper zichzelf gaat terug verdienen en een toegevoegde waarde heeft voor de 
organisatie. Voor ðe controller hebben wij dat niet.

Als VLP zijn wij nog steeds geen voorstander van het budget Vitale voorzieningen. In onze ogen is dit 
een aanvulling op de reserve “Gemeenschapsinitiatieven”. Deze reserve staat nog steeds open en 
kan gebruikt worden voor de eerder genoemde vitale voorzieningen. De reserve voor het sterke team 
Beesel vinden wij te groot. Uit gesprekken werd duidelijk dat deze reserve met een lager bedrag 
eerder al aanwezig was. Wij zijn er voorstander van dit zo te laten. Wat vinden de andere partijen 
hiervan.

Aangaande de prestatieafspraken met Woongoed2Duizend willen wij aan de wethouder meegeven 
deze scherper aan te zetten en vast te leggen in overeenkomsten die afdwingbaar zijn. We stellen 
voor hier ook de uitstraling van de Kloostertuin in mee te nemen. 

Voor wat betreft duurzaamheid vragen de wethouder om dit nadrukkelijk mee te nemen in de eerder 
genoemde prestatieafspraken met Woongoed2Duizend. Verder zijn we blij dat voor wat betreft het 
kwaliteitsniveau en onderhoudsniveau van parken en groenvoorzieningen hij onze opmerkingen 
onderschrijft.

Wethouder Jacobs heeft gereageerd op onze opmerking inzake sport en speelvoorzieningen. Dit 
antwoord is niet concreet genoeg. Verder missen wij voorbeelden en het daadwerkelijk doorpakken. 
Als voorbeeld noemen wij het speeltuintje bij het Schinderspark. ( de kwalitieit is ver beneden de 
maat) Wij verwachten in januari 2020 een concreet voorstel van de wethouder. Wat vinden de overige 
fracties

Wij vinden de toezegging inzake de asbestsanering te vaag. Graag zouden wij concrete acties willen 
zien. Graag horen wij van de wethouder hoe hij dit gaat aanpakken.

Naar aanleiding van het inspreken van the Rockstation zal de fractie van de VLP samen met de 
overige fracties een motie indienen.

Gaan we nu over tot beantwoording van de vragen van de overige fracties:

CDA
Leegstand   We zijn het eens met de conclusie betreffende het out of the box denken.
Gezinscoaches Wij vinden dat ze de kwaliteit in huis hebben om dit zelf te beoordelen middels de 

gedragswetenschapper en de orthopedagoog.



SV
Fijn wonen  Wij hebben begrepen van de portefeuillehouder dat er nog een aantal plannen op 

stapel liggen en vragen haar naar de status. 
Duurzaamheidsdebat. We wachten de komende vergadering over duurzaamheid af.
Zorgloket  Wij hebben het WMO loket. In onze ogen vervult dit de gevraagde functie.
Financiën. OZB bedrijven. Wij zijn op dit moment overvraagd. We zullen de data bestuderen en 

op een later moment hier op terug komen.
Potjes. Wij hebben hier al zelf op gereageerd en zijn hier geen voorstander van. 

Picknick Akkoord.


